

# First Photo Competition on the Max Planck Campus

There is a lot to discover around the Max Planck Campus on the Fassberg! This is what the initiators of the first Photo Competition on campus had in mind when they announced its theme: "Nature and Seasons around the Max Planck Campus". 23 photos were submitted with a range of different motifs: Panoramic views, unusual sights of the campus, little animals, or the beauty of plants and leaves. A jury consisting of five members finally chose three winners. They were announced at this year's Sommerfest on August 30 in the Foyer.

Take a look at the photos in the Espresso-bar and online at:

[www.mpibpc.intern/phdcom/gallery/photo\\_competition\\_2012/content/index.html](http://www.mpibpc.intern/phdcom/gallery/photo_competition_2012/content/index.html)

V.K.



Eva-Maria Hölscher (left) conferred the first prize to Wen-Ti Liu.



First prize: Wen-Ti Liu



Third prize: Alexey Matyash



Second prize: Liudmilla Filinova

Rund um den Max-Planck-Campus gibt es eine Menge zu entdecken! Das dachten sich auch die Initiatoren des ersten Fotowettbewerbs auf dem Campus und stellten ihn unter das Motto „Natur und Jahreszeiten rund um den Max-Planck-Campus“. Die 23 eingereichten Fotos zeigen ganz verschiedene Motive – Panoramaansichten, ungewöhnliche Blicke auf das Leben auf dem Campus, kleine Tiere oder schöne Pflanzen. Eine fünfköpfige Jury wählte die Gewinner, die beim diesjährigen Sommerfest am 30. August im Foyer bekanntgegeben wurden.

Alle Fotos können Sie in der Espresso-bar oder online ansehen unter:  
[www.mpibpc.intern/phdcom/gallery/photo\\_competition\\_2012/content/index.html](http://www.mpibpc.intern/phdcom/gallery/photo_competition_2012/content/index.html)

V.K.